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PREDSJEDNIŠTVU "KINO-KBUBA ZAGREB” 
za sjednicu 10.11.1981.

Mislim da Vas ne trebam posebno uvjeravati da od 1956.go
dine,kada sam postao član "KINO-KDUBA ZAGREB”,taj klub volim,pa 

a/ 
sam se uvijek samo zalago za njegove interese,osobito 15 godina 
kao tajnik,zbog čega sam postao zaslužni član kluba,a tako isto 
i sada kao predsjednik Samoupravne kontrole kluba.Znam da je uvi
jek bio princip,koji sam i ja provodio kao tajnik,da se klubske 
prostorije u principu nikome ne daju na korištenje.Kao tajnik 
Kulturno-umjetničkog društva ”IV0 HERGEŠIĆ" zato se zahvaljujem 
na korištenju prostorija jednom mjesečno na početku našeg djelo
vanja. Svijestan sam činjenice da je taj ustupak davanja prosto
rija na korištenje KUD "IVO HERGEŠIĆ" učinjen samo radi mene, 
zbog mojih zasluga za klub.

Zato je normalno da i sada ne radim,niti mislim bilo šta 
učiniti protiv interesa "KINO-KDUBA ZAGREB” ! Kao tajnik KUD "IVO 
HERGEŠIĆ" ja sam zamolio Predsjedništvo kluba da tom društvu us
tupi na korištenje prostorije barem jedan put mjesečno,pa vam 
srdačno zahvaljujem na odobrenom terminu srijedom navečer za sas
tanke KUD "IVO HERGEŠIĆ".

U razgovoru sa predsjednikom BUBENIKOM on je napomenuto da 
je na sjednici Predsjedništva bilo govora o tome da na neki na
čin uspostavimo zajedničku suradnju u vidu programa uz projek
cije filmova.Nakon toga sam razradio tu ideju,pa predložio pred
sjedniku da pokrenemo svake srijede u 20 sati (osim u mjesecima 
srpnju i kolovozu) TRIBINU"KINO-KLUBA ZAGREB” i KUD"IVO HERGEŠIĆ" 
na kojoj bi nastupali pjesnici-književnici,glumci-recitatori,mu
zičari i filmski radnici (članovi i gosti),a Kino-klub bi proji
cirao kratke flimove,svoje i druge.Voditelji tribine bili bi 
ŽELJKO HABERŠTOK i MARIJAN KODAK.Nakon programa da bude zabava i 
ples,uz plesnu muziku preko zvučnika.Predsjednik je rekao da mu 
se ta ideja sviđa,pa da bi u tim terminima radio i šank,ali da 
želi da se to formalno iznese na sjednicu Predsjedništva. 
Zato ja to eto sada predlažem.Vjerujem da bi te TRIBINE mogle 
postati vrlo popularne zbog svoje specifičnosti,a ja imam već osi 
gurano više pjesnika-književnika,koji su potvrdili svoje sudjelo
vanje.
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U ponedjeljak 2.veljače 1981.g.nastupilo je KUD "IVO HERGE
ŠIĆ" na 283«KNJIŽEVNOJ TRIBINI u Klubu samoupravljača Zagreba. 
Tom smo prilikom izveli recital poezije,uz sudjelovanje recitato
ra RENE HABERŠTOK i majstora gitare ŠAŠE BUKA.Nakon izvedenog 
programa dobili smo najpozitivnije ocjene od prisutnih književ
nika i kritičara,koji su naglasili da je recital bio na najvišoj 
profesionalnoj razini,da je konferansa vođena na rutinskoj pro
fesionalnoj razini,da gitara Šaše Dilka nije bila samo intermezzo 
između recitala,nego su to bile zasebne "numere" na najvišoj um
jetničkoj razini,! t.d.Uvodnu riječ o KUD-u i konferansu dao sam 
i vodio ja.

Slijedećeg dana,t.j.3.veljače 1981.g.u 16,5o sati nastupili 
smo u emisiji "Zagrebačka panorama" na RADIO-ZAGREB-SLJEME.U na
javi je bilo rečeno doslovno ovo: "Jučer je Kulturno-umjetničko 
društvo "IVO HERGEŠIĆ" izvelo u Zagrebu vrlo uspjeli recital.Tom 
prilikom razgovaramo sa predsjednikom Stevom Hajdukovićem i taj
nikom Željkom Haberštokom...." i t.d.

Govorili smo o dosadašnjim rezultatima i o problemima KUD 
"IVO HERGEŠIĆ".Kao glavni problem i kočnica, naveo sam nedostatak 
prostorija i izrazio nadu u još pozitivnije i korisnije djelova
nje u budućnosti,nakon što nam je "KINO-KDUB ZAGREB" ustupio 
jednom tjedno svoje prostorije na korištenje.Govorio sam i o ide
ji pokretanja te TRIBINE.

Zato još jednom predlažem da zajedno pokrenemo tu TRIBINU 
"KINO-KDUBA ZAGREB" I KUD "IVO HERGEŠIĆ" svake srijede u 20 sati, 
a smatramo da će to biti u obostranoj koristi,jer ćemo mi,t.j. 
KUD "IVO HERGEŠIĆ" moći razviti svoju djelatnost i imati veću 
mogućnost za regrutiranje novih članova,a isto takove koristi 
vjerujemo da će imati i "KINO-KDUB ZAGREB".

U to ime ja vas srdačno drugarski pozdravljam !


